
                                                                                                               ПО-94/28.11.24г. 

 

 

 

ПИТАНЕ 

 

от ИВЕЛИН СТОЯНОВ – общински съветник, 

от заседание на Общински съвет – Габрово, 

проведено на 28.11.2024 г. 

 

 

 Уважаема г-жо Йозова, зам. Кметове, колеги, 

 По постъпила информация от министерството на регионалното развитие и 

благоустройство и актуалния за страната проблем с доставката на питейна вода и засушаване 

на редица региони в страната, и като отчитам, че община Габрово е съвсем малко засегната 

отправям следното питане: 

 1. Какви средства и за какви дейности са предвидени за периода 2025 – 2028 според 

МРРБ за финансиране за проучвания, проектиране и извършване на строително-монтажни за 

язовир „Христо Смирненски”? Какви са целите на тези дейности и какви ще са крайните 

резултати/доизграждане на язовири, според МРРБ / в прогнозния бюджет, каква ще е пряката 

полза за жителите на община Габрово от тях? 

    

 



Ниво на конфиденциалност 0  

[TLP-WHITE] 

 

 

 

 

                                                                                                                     ПО-94/19.12.24г. 

ДО 
ОБЩИНСКИ СЪВЕТ – ГАБРОВО 
 

ОТГОВОР 
 

 

на питане на Ивелин Стоянов – общински съветник, 

 от заседание на Общински съвет – Габрово, 

проведено на 28.11.2024 г. 

 

УВАЖАЕМИ ГОСПОДИН СТОЯНОВ, 

 

Във връзка с поставен от Вас въпрос, Ви отговарям, както следва: 

Въпрос: 

 По постъпила информация от министерството на регионалното развитие и 

благоустройство и актуалния за страната проблем с доставката на питейна вода и засушаване на 

редица региони в страната, и като отчитам, че община Габрово е съвсем малко засегната 

отправям следното питане: 

 1. Какви средства и за какви дейности са предвидени за периода 2025 – 2028 според 

МРРБ за финансиране за проучвания, проектиране и извършване на строително-монтажни за 

язовир „Христо Смирненски”? Какви са целите на тези дейности и какви ще са крайните 

резултати/доизграждане на язовири, според МРРБ / в прогнозния бюджет, каква ще е пряката 

полза за жителите на община Габрово от тях? 

Отговор:  
Язовир „Христо Смирненски“ е публична държавна собственост с принципал 

Министерството на регионалното развитие и благоустройството, които единствено биха могли 

да бъдат възложител на дейности по проучване, проектиране и строително-монтажни работи, 

касаещи язовира. 

В тази връзка, отправихме питането Ви официално до МРРБ и след получаване на 

отговор, същият ще Ви бъде предоставен. 

  

 

С уважение,  / П / 
 

МАРИЯ ЙОЗОВА 

За кмет на Община Габрово 

(съгласно заповед №  2743 / 16.12.2024г. 

на кмета на Община Габрово 
 


